
In de raadsvergadering van 31 mei jl. heeft de LLB-fractie in de rondvraag een tweetal vragen gesteld.. 
 
Vraag 1 – Waarom ontvangen de vrijwilligers van de begraafplaats in Est de toegezegde 
vrijwilligersvergoeding niet? 
Het gedeeltelijk uitvoeren van het onderhoud op de begraafplaats Est is een initiatief dat een aantal 
inwoners zelf heeft opgepakt om tot een hogere onderhoudskwaliteit te komen op de begraafplaats. 
Er zijn afspraken gemaakt wat zij wel en niet kunnen uitvoeren en er is/wordt handgereedschap ter 
beschikking gesteld. Er is nadrukkelijk uitgelegd dat er geen financiële vergoeding tegenover staat. 
Tijdens het kennismakingsgesprek is als voorbeeld genoemd om als blijk van waardering een bankje 
te plaatsen voor het dorp of op de begraafplaats. (ls als voorbeeld genoemd maar niet toegezegd). 
  
November 2021 is een motie ingediend om vrijwilligers een vergoeding te geven bij het uitvoeren van 
werkzaamheden bij fruit- en knotbomen. Hier is een notitie voor geschreven waarin toegelicht is dat dit 
lastig is en zelfs in strijd met de wetgeving kan zijn. Deze notitie (in de vorm van een 
raadsinformatienota) komt op korte termijn in de collegevergadering en wordt vervolgens naar de raad 
gestuurd. Dit wordt dus nog vervolgd. 
 
Vraag 2 – Kan er een grotere prullenbak op de locatie parkeerterrein WNC geplaatst worden? 
De gegevens van leegfrequentie en vullingsgraad worden bij de Avri opgevraagd. Op basis hiervan 
wordt bepaald of een grotere afvalbak noodzakelijk is. Als het probleem wordt veroorzaakt door 
vogels die het vuil uit de afvalbak halen is er een mogelijkheid om een bak met een klep te plaatsen. 
 


